

Date: 18 March 2026

التاريخ: 18 مارس 2026

Oman Arab Bank – Discussion session on the Bank's results for the year ended 31 December 2025

بنك عمان العربي – جلسة نقاشية حول النتائج المالية للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2025

Oman Arab Bank is pleased to inform investors and analysts that the discussion session on the Bank's 2025 results was held on 18 March 2026. The session also addressed questions and queries raised by attendees.

يسر بنك عُمان العربي أن يُعلم المستثمرين والمحللين الماليين بأن الجلسة النقاشية حول النتائج المالية لعام 2025 قد عقدت بتاريخ 18 مارس 2026. وتضمنت الجلسة فقرة للأسئلة والأجوبة.

A video recording of the session is available on the Bank's website or through the below link:

يمكن الإطلاع على تسجيل الجلسة النقاشية عبر الموقع الإلكتروني للبنك أو من خلال الرابط أدناه:

[Meeting Link](#)



[رابط الاجتماع](#)

For more information, please contact the Investor Relations Officer via the following email:
Investor.Relations@oman-arabbank.com

لمزيد من التفاصيل، يرجى الاتصال بمسؤول علاقات المستثمرين من خلال البريد الإلكتروني:
Investor.Relations@oman-arabbank.com

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



سليمان الحارثي
الرئيس التنفيذي
Sulaiman Al Harthi
Chief Executive Officer